
GRUNNGITT SPØRSMÅL 
 

til ordføreren i Ringebu 
jfr. pkt 7 i reglementet for kommunestyret.  

 
 
TRAFIKKSIKKERHETSPLAN 
 
Undertegnede viser til representanten Fossmos spørsmål og varaordførerens svar til 
kommunestyret 18. februar 2014 om trafikksikkerhetstiltak ved ”Den høie bro” i 
Fåvang.  
I sak 100/10 i møte 23. november 2010 vedtok kommunestyret ”Trafikksikkerhetsplan 
2010 - 2013.” Visjon for denne planen var en nullvisjon i forhold til trafikksikkerhets-
arbeid og at alle trafikkanter skal kunne ferdes trygt innen kommunen.  Under kapittel 
for grunnskolen står det: 

 Skolevei – legge til rette for at elever får en trygg skolevei enten de går, sykler 

eller tar bussen 

Planen inneholder prioritering av 10 fysiske tiltak, der prioriterte tiltak nr. 4 er bedre 
belysning og sikring av stien inn på ”Den høie bro”. Begrunnelsen i planen er sikrere 
skoleveg over et høyt juv. Ansvarlig for tiltaket er Ringebu kommune, og tiltaket 
skulle – i følge planen – utføres i 2011. 
 
SPØRSMÅL: 
 
Vil ordføreren ta initiativ til 
a) at kommunestyret får en orientering om status for gjennomføring av 
trafikksikkerhets-planen for perioden 2010 – 2013 herunder budsjetterte og brukte 
midler i perioden og  
b) at arbeidet med en ny trafikksikkerhetsplan blir satt i gang? 
 
Ringebu,18.3.2013 
Inge Asphoug 
Kommunestyrerepresentant for Venstre 


